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Vragen van het lid Zijlstra (VVD) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over generieke
verpakkingen van sigarettenpakjes.
(Ingezonden 5 oktober 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van de
publicaties over «generieke
verpakkingen» van sigarettenpakjes?1

2
Op welke (voorgenomen) Europese
besluitvorming zijn deze ideeën,
kennelijk genoemd in een
EU-aanbeveling over rookvrije
ruimten, gestoeld en hoe staat
Nederland, tegenover deze
besluitvorming?

3
Hoe verhoudt deze EU-aanbeveling
over rookvrije ruimten zich met het
ontwerpbesluit, houdende
verduidelijking van het Besluit
uitvoering rookvrije werkplek, horeca
en andere ruimten2, waarover de
Kamer zich nog beraadt?

4
Heeft Nederland steun betuigd in de
voorbereiding van deze Europese
aanbeveling, terwijl die veel verder
gaat dan de rookbeperkende
aanwijzingen in de Tabakswet?

5
Bent u van zins om deze – en passant
– voorgestelde Europese beleidslijn
over rookvrije ruimten met de
plotselinge toevoeging van generieke

verpakkingen voor Nederland te
accepteren? Zo nee, waarom wordt
dit dan wel ondersteund in een
Europese aanbeveling?

6
Hoe kan het zijn dat Nederland zou
instemmen met aanvullende
maatregelen, zoals generieke
verpakkingen, die duidelijk de
reikwijdte van artikel 8 van het WHO
kaderverdrag voor bestrijding van
tabaksgebruik (FCTC) ontstijgt terwijl
in het fiche3 wordt uiteengezet dat
Nederland wenst te limiteren en juist
geen dubbele ambitie nastreeft?

7
Deelt u de mening dat op dit punt
door Nederland geen steun kan
worden verleend totdat de Kamer
zich hierover heeft uitgesproken?
Wanneer bent u van plan de Kamer
hierover te raadplegen?

1 De Telegraaf, 2 oktober 2009: «Sigaretten in
grijs of wit»
AD, 2 oktober 2009: «Tabaksindustrie furieus
over zelfde pakjes».
2 Kamerstuk 31 011, nr. 2.
3 Kamerstuk 22 112, nr. 919.
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